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Abstract (en)
[origin: CA2992056A1] The invention relates to an abrasive wheel (3) which is drivable in rotation about a rotation axis (D) and has a front side
(4) and a rear side (5) facing away from the front side (4), wherein the abrasive wheel (3) furthermore has the following: a multilayer abrasive disc
pack (2) having a plurality of abrasive discs (6) which are stacked on top of one another in a flat manner along the rotation axis (D) and each have
a central aperture (7), wherein the central apertures (7) jointly form a clearance (10) in the abrasive disc pack (2), characterized in that the abrasive
wheel (3) has a carrier plate (1) which is arranged in the clearance (10), and in that the abrasive discs (6) are each fastened individually to the
carrier plate (1).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Schleifscheibe (3), die um eine Drehachse (D) drehend antreibbar ist und eine Vorderseite (4) sowie eine von der
Vorderseite (4) abgewandte Rückseite (5) aufweist, wobei die Schleifscheibe (3) weiterhin Folgendes aufweist: ein mehrlagiges Schleifrondenpaket
(2) mit einer Mehrzahl von Schleifronden (6), die entlang der Drehachse (D) flächig übereinander gestapelt sind und die jeweils einen zentralen
Durchbruch (7) aufweisen, wobei die zentralen Durchbrüche (7) gemeinsam eine Ausnehmung (10) des Schleifrondenpakets (2) bilden, dadurch
gekennzeichnet, dass die Schleifscheibe (3) einen Trägerteller (1) aufweist, der in der Ausnehmung (10) angeordnet ist, und dass die Schleifronden
(6) jeweils einzeln an dem Trägerteller (1) befestigt sind.
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